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VERSLAG van de vergadering van het dagelijks bestuur van de ISD Bollenstreek, 

gehouden op donderdag 16 juni 2022  
 

AANWEZIG  de heer D.T.C. (Dennis) Salman, lid en voorzitter  
mevrouw J.A.C. (Jolanda) Langeveld, lid 
de heer J. (Jan) van Rijn, lid en plv. voorzitter  

                                  mevrouw M. (Marlies) Volten, lid 
mevrouw M.V. (Mieke) Boxhoorn, plv. secretaris  

 mevrouw C.A.M. (Elian) Cozijn, notulist 
 

AFWEZIG   de heer R.J. (Robert) ’t Jong, secretaris 

   
   
 
1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
Mevrouw Langeveld is vanwege een andere afspraak tot uiterlijk 10.00 uur aanwezig.  
Mevrouw Boxhoorn vervangt als plv. secretaris de heer ‘t Jong.   
De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld.  
 
2.  Verslag dagelijks bestuur van 7 april 2022 
 
Tekstueel 
Het dagelijks bestuur heeft het verslag vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
Bladzijde 2 (agendapunt 7): het algemeen bestuur stelt in plaats van 27 juni 2022 op 4 juli 2022 de 
begroting 2023 vast. Naar verwachting bestaat het algemeen bestuur dan uit nieuwe en bestaande 
leden van het algemeen bestuur. De vergadering staat in Lisse en Teylingen uit voorzorg ook in de 
agenda van een plv. lid van het algemeen bestuur.     
         
3. Lijst van toezeggingen 
De lijst van toezeggingen is besproken en geactualiseerd. 
Toezegging 2021-16 (Informatiebijeenkomsten nieuwe raden): bijeenkomsten zijn geweest. De ISD 
heeft deze drukbezochte bijeenkomsten als prettig ervaren.   
Toezegging 2022-01 (Loonwaardebepaling): Staat geagendeerd. 
 
4. Ingekomen stukken en overzicht besluiten beleidsstukken 2021 en 2022 

 
4.a Ingekomen en uitgaande stukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht.  
Het college van Noordwijk zorgt voor de beantwoording van de brief van een inwoner uit Noordwijk.   
 
b. Overzicht beleidsstukken 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het overzicht.    
Van Hillegom en Noordwijk heeft de ISD de zienswijze op de begroting 2023 inmiddels ontvangen.    
De door de ISD toegestuurde afstemmingsverordening gaat na de zomerperiode naar de raden toe. 
Daarvoor is dat voor gemeenten niet meer haalbaar.  
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5. Agenda openbare vergadering algemeen bestuur 4 juli 2022 
Het dagelijks bestuur heeft de agenda voor het algemeen bestuur van 4 juli 2022 vastgesteld.  
 
6. Individuele studietoeslag 
Het dagelijks bestuur heeft het voorstel besproken en kiest voor de verhoging van 20%. Dat is meer 
dan het wettelijke bedrag en sluit aan bij het advies van de Cliëntenraad. Het aantal deelnemers voor 
deze regeling is beperkt. De ISD brengt de Individuele Studietoeslag jaarlijks onder de aandacht via 
de ISD rubriek op de gemeentepagina.    
      
7. Loonwaardebepaling 
Het dagelijks bestuur heeft het voorstel besproken en gaat akkoord om de opdracht aan Provalu te 
geven. Om de kwaliteit en de discussie over ‘slager keurt zijn eigen vlees te voorkomen’ hecht het 
dagelijks bestuur belang aan de kwaliteitscontroles van de ISD. Vooraf moeten de kwaliteitseisen 
scherp zijn, zodat vooraf helder is waar de ISD op toetst. De bevindingen van deze kwaliteitscontroles 
worden op verzoek van het dagelijks bestuur geagendeerd voor het dagelijks bestuur. Op die manier 
zijn de controles geformaliseerd.     
  

8. Controleverklaring 2021 en accountantsverslag 2021  
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van de documenten en de aandachtspunten. In het 
algemeen bestuur van 4 juli 2022 licht de accountant de documenten toe. 
Het dagelijks bestuur vindt het belangrijk dat de verbeterpunten en de voortgang op de agenda van 
het dagelijks bestuur komen te staan.    
 
9. Opmerking over de begroting 2023 
Het dagelijks bestuur heeft kennisgenomen van het memo over een aantal onnauwkeurige bedragen 
in de begroting. Omdat deze bedragen geen invloed hebben op de begroting 2023 zelf gaat het 
dagelijks bestuur akkoord met het advies om de begroting 2023 zo te laten en niet aan te passen. Het 
memo gaat ook naar het algemeen bestuur toe.    
  
10. Gemeenschappelijk financieel toezichtkader GTK 2022 
Het dagelijks bestuur heeft conform het voorstel kennisgenomen van de informatie.  
  
11. Wat verder ter tafel komt/Rondvraag 

 Mevrouw Langeveld heeft in het algemeen een gesprek met een inwoner teruggekoppeld. De 
inwoner zat in de problemen en is door de ISD goed geholpen, maar de betrokken bewindvoerder 
heeft duidelijk steken laten liggen en dat is eigenlijk onacceptabel.  De vraag is gesteld hoe 
kunnen we voorkomen dat kwetsbare burgers door de bewindvoerder verder in de problemen 
komen. Er zijn goede, maar ook minder goede bewindvoerders. De plv. secretaris gaat in ieder 
geval met de betrokken bewindvoerder een gesprek aan om ook zijn kant van het verhaal te 
horen. (noot notulist: gesprek staat gepland voor 24 juni 2022) Als burgers bij de ISD komen dan heeft de 
ISD wel een lijst met bewindvoerders waar de ISD een goede ervaring mee heeft. In het 
beleidsplan schulddienstverlening staat de optie om als ISD deze taak zelf uit te voeren. Daarover 
komt de ISD nog met een concreet voorstel. 

 De vraag is gesteld hoe het bij de ISD staat met de uitvoering van het leefgeld voor Oekrainers 
vanaf 1 juli 2022.  De ISD heeft hierover contact met HLT en is met de voorbereidingen bezig, 
maar formeel heeft de ISD nog geen mandaat gekregen van HLT en is de opdracht wie doet wat 
nog niet 100% helder. Voor de ISD is helderheid binnen een paar dagen van belang, omdat 
anders de datum van 1 juli 202 niet haalbaar is. Noordwijk laat aan de ISD weten of ze 1 juli 2022 
willen aansluiten of pas per 1 oktober 2022. (noot notulist: Noordwijk heeft het voornemen om vanaf  

1 oktober 2022 aan te sluiten) De bestuurders van HLT zijn in de veronderstelling dat het mandaat al 
geregeld is.             

 De vraag is gesteld hoe het staat met de aanvragen voor de energietoeslag. De ISD stuurt per  
e-mail een overzicht met de aantallen. De ISD ontvangt dagelijks nog nieuwe aanvragen. (noot 

notulist: informatie op 20 juni 2022 gemaild). 

 Plv. secretaris geeft aan dat het niet alleen met de aanvragen voor de energietoeslag druk is bij 
de ISD, maar ook met de Wmo aanvragen. Het is op dit moment niet mogelijk om alle aanvragen 
binnen de wettelijke termijn van 8 weken af te handelen.  Het dagelijks bestuur stelt deze signalen 
tijdig op prijs in verband met mogelijke vragen en hoort graag waar de ISD tegenaan loopt en 
nodig heeft om dat problemen op te lossen. De ISD krijgt veel aanvragen binnen en (tijdelijk) 
personeel is moeilijk en niet snel te vinden.       

 Vanuit de raad van Teylingen zijn vragen gesteld over de eigen bijdrage bij niet geleverde zorg. 
De ISD stuurt een kopie van de reactie van de ISD ook naar het dagelijks bestuur toe. (noot notulist: 

op 21 juni 2022 per e-mail verstuurd)    
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Aldus vastgesteld in de vergadering van het dagelijks bestuur d.d. 25 augustus 2022 
 
De voorzitter,       De secretaris, 
D.T.C. Salman                                                               R.J. ‘t Jong 


